
    

Folketingsmedlem Fatma Øktem (V) har den 12. september 2012, stillet mig 
følgende spørgsmål S 4039, som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål S 4039: 

”Hvad agter ministeren at gøre for at forhindre et EU-direktiv for flere kvinder i 
bestyrelser?" 

 

Svar: 

Den danske regering har sendt et brev til kommissær Reding og kommissær 
Barnier, hvor vi præsenterer elementerne i den danske model, og hvor det gø-
res klart, at vi ikke kan støtte kvoter på EU-niveau. 
 
Dette brev blev sendt til Europaudvalget, Ligestillingsudvalget og Erhvervsud-
valget til orientering den 20. september 2012.   
 

Hvis Kommissionen skulle ønske at fremsætte et direktivforslag, så vil det være 
op til den demokratiske proces i EU. Men holdningen hos regeringen er, at vi 
ikke ønsker et EU-krav om kvoter og sanktioner. 

 

Jeg skal i øvrigt henvise til min besvarelse af 18. september 2012 af spørgsmål 
S nr. 4045 stillet af samme spørger. 

 

Med venlig hilsen 
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Ministeren 

Dato: 5. oktober 2012 

J.nr.2012-5574 

 

Folketingets Lovsekretariat (lov@ft.dk) 
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